



3Rewards 生日獎賞 3Rewards Birthday Gift

生日獎賞條款及細則：

- 客戶收到生日數據獎賞提示短訊後需於指定日期前按 1 字回覆，獎賞便會於客戶生日月份之賬單日起生效，至下一個截數日為止。獎賞之剩餘數據不能累積至下一個賬單月。
- 生日獎賞的本地數據/本地數據公平使用上限網絡速度與客戶選購之月費計劃數據網絡速度相同。
- 選用無限本地數據計劃之月費客戶（設有公平使用上限），生日獎賞將獲得免費提升公平使用上限。
- 選用超級數據王服務王/無限本地數據計劃之月費客戶，生日獎賞將獲得免費中澳 3 日通行證獎賞。
 - 客戶收到免費中澳 3 日通行證獎賞(“通行証獎賞”)提示短訊後需於指定日期前按 1 字回覆，免費中澳 3 日通行證獎賞便會於客戶生日月份之賬單日起生效，有效期 2 個月，須於有效期內啟動及使用。
 - 中澳 3 日通行證之漫遊話音分鐘包括於當地接聽電話、致電當地及香港。致電其他目的地將以標準漫遊收費計算。
 - 有關中澳 3 日通行證之詳情，請按此
https://www.three.com.hk/website/appmanager/three/home?_nfpb=true&_pageLabel=P200470391219567710594&lang=chi&pageid=536005
 - 中澳 3 日通行證費用將於兩個月有效期結束後於下一個賬單回贈到客戶的流動電話賬戶內。
- 客戶之賬戶如申請了停止使用本地數據/漫遊數據服務不會收到通知獲取本地數據/中澳 3 日通行證獎賞，客戶如欲獲取免費生日獎賞，需於生日月 1 個月前啟動相關服務才會收到通知領取獎賞。

一般條款及細則：

- 3Rewards 獎賞只適用於 3 尚駿會會員及以個人客戶登記之合資格流動電話賬戶並連續選用服務 3 年或以上。
- 所有獎賞不能兌換現金及其他產品，不作退款或轉讓予他人。
- 查詢以上獎賞之詳情，請聯絡 3iChat 大使 <https://3ichat.three.com.hk>，3Shop 店員或致電 3 客戶熱線 1033。3 尚駿會會員可致電 3 尚駿會專線 21805888 聯絡客戶服務主任。
- 3 香港保留隨時更改獎賞內容及條款細則之權利而不作另行通知。如有任何爭議，3 香港保留最終決定權。

Birthday Rewards terms & conditions:

- Customer is required to reply before the specified date after receiving the SMS for Birthday free local data (“Data Offer”). Data Offer will effective from the bill date in customers’ birthday month until the next bill date. Any remaining data of the Data Offer cannot be carried forward to the next bill cycle.
- Data speed of the Data Offer will be the same as that of the monthly plan the customers subscribe.
- Customer who subscribed unlimited local data monthly plan (fair usage data threshold), fair usage data threshold will be released as birthday reward.
- Customer who subscribed Super Data pack service/unlimited local data monthly plan, a free China & Macau 3-Day Pass will be offered.
 - Customer is required to reply before the specified date after receiving the SMS for Birthday free “China & Macau 3-Day Pass” (“Pass Offer”). Pass Offer will effective from the bill date in customers’ birthday month and valid for 2 months, which must be activated and used within the validity period.
 - China & Macau 3-Day Pass roaming voice calls included receiving calls, outgoing calls to local and Hong Kong. Calling to other countries will be charged at standard roaming rates. For details of China & Macau 3-Day Pass, please click here https://www.three.com.hk/website/appmanager/three/home?_nfpb=true&_pageLabel=P200470391219567710594&lang=eng&pageid=536005
 - The China & Macau 3-Day Pass fee will be returned to the customer's mobile phone account after the end of the offer period.
- Customer will not receive birthday notification to redeem free local data/China & Macau 3-Day Pass once the account has applied to suspend the local data/roaming data service. Customers are encouraged to activate the related service 1 month in advance before the birthday month.

General terms and conditions:

- 3Rewards are applicable to 3Supreme members and 3HK mobile number registered under an eligible personal customer account and continued subscribed 3HK service with 3 years or above.
- All rewards cannot be exchanged for cash and other products, nor refundable and transferable.
- Please contact our 3iChat ambassador <https://3ichat.three.com.hk>, 3Shop staff or call our customer hotline 1033 for any enquiry. 3Supreme customers can call 3Supreme hotline on 21805888.
- 3HK reserves the right to change the content of the rewards and related terms and conditions without prior notice. 3HK has the right of final decision in case of any dispute.